
Protokoll 19.8.2021
● Mötets öppnande 18.05
Närvarande:
Ordförande Eva Persson, åk 5a
Sekreterare Jacob Töringe. åk 4
Klaus 5b
Pia, åk 2
Pernilla, lärarrepresentant

● Föregående mötes protokoll - Eva läser upp
● Den ekonomiska situationen

○ Vilka stipendier blev vi beviljade i höstas?
Bostadsstiftelsen fick vi 800 euro från
Svenska kulturfonden fick vi 1000 euro från, men de är inte utplockade
vi beviljar 1000 euro (kulturfonden) + 500 euro från kontot för bibliotek och

författarbesök o dyl
● Skolans hälsning

● behövde köpa in fler tabletter pga gelatin i xylitolpastillerna
● ettorna är igång
● osäkerhet kring coronan, bland annat vad gäller teaterbesök
● extra assistent i huset, välbehövligt
● skolans tema är vett och etikett
● återigen och fortfarande problem vid parkeringen, poliser behövs nästa vecka,

Jacob tar måndag morgon
● Övriga ärenden

○ Inget Startjippo i år heller
○ Årsmöte 22.9 18.00 följt av konstituerande styrelsemöte
○ Ordförande, kassör och sekreterare avgår vid årsmötet, nya krafter behövs. Det

finns styrelse-testament från ordförande samt brev från kassör med instruktioner.
○ Skriva Wilma-meddelande och be om klassföräldrar till klasserna 1,3 och 5, Eva

skriver ihop det och skickar ut på wilma, facebook och insta.
○ Lapp från HoS, på två språk, skickades med alla eleverna vid skolstarten.
○ Ingen parkour eller dramaklubb detta läsår på grund av att ledarna inte kan -

pengar och intresse från barnen finns, NoS ordnar slöjdklubb med Ted, musikklubbar finns,
kolla pysselklubb med NoS (fredag eftermiddag), skolan sätter ihop ett meddelande om vad
som erbjuds

● Mötet avslutades 18.46


